


Godkendt 

Jørn beder Catrine om en mere udførlig plan. 
Hvem skal deltage, hvilke aktiviteter, forventet økonomi, hvor ofte, 
hverdage eller weekender.

Hvem er den ansvarlige for, at der gøres rent efter brug.


Leif spørger Anja eller Mai-Britt, om de har’ en liste over, hvem 
der må benytte kajak stativet, og om der stadig er et laug/forening 
tilknyttet.

Der må kun være kajakker for beboere i Sømærk.


KAB’s dobbeltkajak foreslåes sikret med en kæde og hængelås, 
hvor lejlighedernes nøgler kan bruges, da den ved sidste 
“oversvømmelse” drev ud samt af hensyn til tyveri.


Jørn og Leif deltager ved SAB’s repræsentantskabs møde.


Emner til Driftsmødet, hvor Jørn og Leif deltager: 
Lugt fra affaldsskakte, hvad kan gøres? 
Skal der udsendes pamflet om brug af vores affaldssystem ?
Kan der gøres noget ved problemerne med lågerne til 
affaldsskakterne ?

Skilt med "Legende børn" på gavlen af blok 5.

Skilt til nedgang ved Blok 4.

Kan varme og vandforbrug fremover evt. indberettes via mail ?
(evt. nyoprettet email adresse)

1 Referat

Afdeling: 
Teglværkshavnen 

Peter Holms Vej 
2450 KBH SV

Referat Bestyrelsesmøde 	 

18. jan. 2017


Deltagere: Jørn, Michael, Mette, Leif

2 Forespørgsel fra 
   Catrine

3 Kajak forespørgsel

4 SAB

5 Driftsmøde



Eventuelt:


Jørn svarer på mail ang. låsning af svalegangsdøre i nr 13.

Det er en beslutning truffet på et Afdelingsmøde.

Tyverisikring.


Akut problem med affaldsskakten (Lemmen) i Blok 6

Den type problemer skal bare mailes til servicekontoret.


Angående EF referat betyder digital kommunikation, at man går bort 
fra breve til mail.


Michael ønsker en anden til at deltage i EF bestyrelsesmøder.

Jørn og Leif taler om dette.


Der blev løst talt lidt om f.eks. en børnebestyrelse, uden det førte til 
en konklusion.


Næste Bestyrelsesmøde 6. feb. 2017 

5 Eventuelt


